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Møtereferat  

Møte i AU 

  05.09.2016, kl. 19:00 Flo-stova, Campus 

Innkalt: Referat sendt til: 

Cecilie Løvlid - leiar 

Lilly Schøyen – nestleiar 

Jan Erik Weinbach 

Svein Haagård 

Tommy Harjo (forfall) 

Tonje Norheim Tangerud 

Kristine Celius 

Cecilie Løvlid – leiar  

Lilly Schøyen – nestleiar  

Jan Erik Weinbach  

Svein Haagård 

Tommy Harjo 

Tonje Norheim Tangerud 

Harald Hjermann 

  

 

Saker: 

1) Kvåle stadion 

Cecilie og Jan Erik informerte. 

Styret finn det naudsynt å gi uttale til Idrettsrådet vedrørande brev frå Sogndal kommune 

med søknad om forhandssamtykke til bruksendring og omlegging av Kvåle stadion datert 

09.08.2016.  Styret står fast på uttala ein har gitt tidligare, seinast november 2015 

Vil vise til plan i 2009.Cecillie lagar et utkast og sendar til resten av AU for godkjenning.  

 

2) Hodlekve 

Lilly informerte. 

Det vil bli naudsynt å finne ein ny kandidat til styret i Hodlekve, etter Heidi Kathrin Osland.  

Alle bes tenke på moglege kandidatar. Lilly foreslår Kristine Celius.  

 

3) Møte med sponsorane 

Cecilie informerte. 

SiL må finne tid til å møte alle sponsorane, ein og ein, i løpet av hausten. Nye avtalar skal 

signerast våren 2017. Cecilie tek ansvar for å avtale tidspunkt med sponsorane. Cecilie og 

sponsoransvarleg, Jan-Erik Weinbach, møter i utgangspunktet for SiL.  

 

4) Frivilligdagen 17.09.2016 

Kristine og Tonje stiller på stand frå 11.00 til kl. 14.00 i Sentrumsparken. 

 

5) Ymse 

Tonje informerte om arbeidet med ny fleirbrukshall. 

AU skal ha eit møte med fylkeskommunen og dei ulike representantane frå hovudstyret i 

SiL. En trenger å kartlegge behovet for ny fleirbrukshall.  
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05.09.2016 

Kristine Celius 

-sekretær- 

 


